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 Kartal turu geçti (1-2)
Türkiye Kupası 2. Turu’nda Niğde Belediyespor’un rakibi 
olan Beşiktaş, ilk yarıyı 1-0 galip bitirdi. Niğde 5 Şubat 
Stadı’nda oynanan mücadelede zaman zaman şaşırtan 
performansıyla siyah-beyazlılar tur atlamayı bilen takım oldu. 

ZİRAAT Türkiye Kupası 2. 
Turu’nda Niğde 
Belediyespor’un rakibi olan 
Beşiktaş, ilk yarıyı 1-0 galip 
bitirdi. Niğde 5 Şubat 
Stadı’nda oynanan 
mücadeleye siyah-beyazlılar 
golle başladı. Rakip defansın 
kaptırdığı topa son dokunan 
Kadir Arı, Beşiktaş’ı 
mücadelenin 1. dakikasında 
1-0 öne geçirdi. İlk yarıda 

oyunun kontrolünü 
kaybetmeyen siyah-
beyazlılar, zaman zaman 
kalesinde pozisyonlar verse 
de yakaladığı net fırsatları 
değerlendiremedi. Beşiktaş 
ilk dakikada elde ettiği 
üstünlüğü kaybetmeyerek 
soyunma odasına 1-0 galip 
gitti. İkinci yarıya rahat 
başlayan siyah-beyazlılar, 
55. dakikada kalesinde 

beklenmedik bir gol gördü. 
Sağdan gelen ortaya ters bir 
şekilde müdahale eden 
Hilbert’in vuruşu filelere 
gitti ve mücadelede durum 
1-1 oldu. Golün şokunu 
kısa sürede atlatarak 
rakibinin üzerine daha 
dirençli giden Beşiktaş, 64. 
dakikada Ersan’ın golüyle 
skoru tekrar lehine 
çevirmesini bildi (1-2).



Q7 müjdesi verdiler
Beşiktaş Yöneticisi Deniz Atalay, Quaresma konusunda önemli 
açıklamalarda bulundu. Atalay, son kararın Teknik Direktör 
Samet Aybaba’ya ait olduğunu söylerken, taraftarlara ilerleyen 
günlerde bu olayın bir çözüme kavuşacağı müjdesini verdi...
KANAL A Spor Müdürü 
Murat Çimen’in 
hazırlayıp sunduğu 
Sporvizyon Programına 
telefonla bağlanan 
Atalay, Quaresma ile 
ilgili yaşanan sorunun 
yakın bir zamanda 
biteceği sinyalini verdi. 
Atalay, “Şu ana kadar en 
büyük sıkıntılarımızdan 
birisi Quaresma 
konusuydu. 
Ama bundan sonra 
tahmin ediyorum bir 
sıkıntı yaşamayız. 

Çünkü transfer bitti. 
Futbolcuya farklı bilgiler 
verdiler. Bize de olayları 
farklı yansıtmış 
olabilirler. 
Önümüzdeki günlerde 
bir şeyler daha da 
netleşecek. Bundan 
sonra forma giyip 
giymeyeceğine hocamız 
karar verecek. Hocamız 
böyle bir şeyi uygun 
görürse biz yönetim 
olarak sorun 
çıkartmayız. 
Ama bu teknik konudur” 

ifadelerini kullandı. 
Beşiktaş’ın mali 
durumunun da iyiye 
gittiğini söyleyen Deniz 
Atalay, alt yapıya da çok 
büyük önem verdiklerini 
ve Samet Aybaba 
yönetiminde çok iyi işler 
yapacaklarını dile 
getirdi. Quaresma 
konusu taraftarın 
kafasını meşgul etmeye 
devam ederken 
yönetimde Q7 ile ilgili 
çözüm arayışlarını 
sürdürüyordu.



''Kabus gibi bir maçtı''
Beşiktaş'ta Quaresma yönetimi ikiye böldü. Takımın bazı 
tecrübeli isimleri “Biz başarılı olursak Quaresma gündeme 
gelmez” görüşünü savunurken diğer tecrübeli isimler 
Quaresma'nın gitmesi gerektiği görüşünü savunuyor. 

BEŞİKTAŞ Teknik 
Direktörü Samet Aybaba, 
2-1 kazandıkları Niğde 
Belediyespor maçının 
ardından oynanan kötü 
futbola değindi. Beşiktaş 
Teknik Direktörü Samet 
Aybaba, Niğde 
Belediyespor maçının 
ardından futbolcularının 
rakip takımı ciddiye 
almadıklarını belirtti. 
Aybaba şunları kaydetti; 
Bizim oyuncuları bir 
türlü konsantre 

edemiyoruz. Rakip de 
konsantre olmuş olarak 
çıkıyor. Çok söyledik 
ciddiye almalarını. 
Beşiktaş formasını 
taşıyorlar. Arkadaşların 
konsantrasyonları 
kötüydü. Kabus gibi bir 
maçı geride bıraktık." 
Beşiktaşlı futbolcu 
Mehmet Akyüz, 2-1 
biten Niğde 
Belediyespor 
karşılaşması sonrasında 
açıklamalarda bulundu. 

Akyüz yaptığı 
açıklamada; ''Kötü 
oynadık, saha ve hava 
şartları bizi çok etkiledi. 
İstanbul'daki havanın 
ardından böyle bir hava 
beklemiyorduk. Bu bir 
bahane değil aslında, 
kötü oynadık rakibi mi 
küçümsedik anlamadık. 
Ancak kazandığımız için 
mutluyuz, bir üst tura 
çıktık. Hocamız herkese 
şans veriyor, tek tek 
deniyor'' diye konuştu.



 Yardım dolandırıcılığı
Emniyet güçleri kendisini iş adamı olarak tanıttığı yaşlıları, 
yardım yapacağı gerekçesiyle dolandırdığı bilgisine ulaştı. 
Emniyet yetkilileri vatandaşların bu tür dolandırıcılıklara karşı 
dikkatli olması gerektiğinin altını bir kere daha çizerek hatırlattı.

BEŞİKTAŞ'TA 
yaşanan olay yaşlı 
insanların daha 
fazla dikkatli olması 
gerektiğini  bir kez daha 
ortaya koydu. 
Bankamatikten para 
çekerken Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş 
Şubesi ekipleri, Veysel 
K'nın Beşiktaş, Beyoğlu 
ve Şişli'de 
bankamatiklerin önünde 
kendisini iş adamı 
olarak tanıttığı yaşlıları, 

yardım yapacağı 
gerekçesiyle 
dolandırdığı bilgisine 
ulaştı. Çalışma başlatan 
ekipler, şüpheliyi 
Ümraniye'de gözaltına 
aldı. Veysel K'nın, 
bankamatik önünde 
tanıştığı yaşlılara para 
yardımı yapmak 
istediğini, banka 
hesaplarına para 
yatırabilmek için 
gerekli işlem 
masraflarına karşılık bir 

miktar alması gerektiğini 
söylediği ortaya çıktı. 
Şüphelinin tanıştığı 
yaşlılardan bu yöntemle 
toplam yaklaşık 
25 bin lira aldığı 
belirlendi. 
Yapılan soruşturmada, 
şüphelinin bir ay içinde 
yaklaşık 22 yaşlıyı bu 
şekilde dolandırdığı 
tespit edildi. Şüpheli 
Veysel K emniyetteki 
işlemlerinin ardından 
adliyeye sevk edildi.



Boğaz'da keyif sevildi
İstanbul Boğazı'nda düzenlenen tekne turunda bir araya 
gelen hakem gözlemci ve eşleri yeni dostluklar 
oluşturdular. Katılımcılar bu tür gezi, yemek ve tiyatro 
günleri gibi sosyal toplantıların olmasını istedi.

 İSTANBUL Boğazı'nda 
düzenlenen tekne 
turunda bir araya gelen 
hakem gözlemci ve 
eşleri yeni dostluklar 
oluşturdular. 
Bu tür gezi, yemek ve 
tiyatro günleri gibi 
sosyal toplantılar 
yaparak dayanışma 
içerisinde olmaları için 
istekte bulundular. 
İstanbul Voleybol 
Hakem ve Gözlemci 
Derneği Başkanı Çetin 

Akbulut, eşi Miyase 
Akbulut ile yönetim 
Kurulu üyelerinin ev 
sahipliği yaptığı Tekne 
Turu'nda İstanbul 
Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü Tabibi Dr. 
Eray Alpman'ın da 
doğum günü pasta 
kesilerek kutlandı. 49 
yaşını geride bırakıp 50. 
yaşından gün alan Dr. 
Eray Alpman'ı bütün 
hakem ve gözlemciler 
tebrik ettiler. Sağlıklı, 

başarılı ve mutlu uzun 
bir ömür gaçirmesini 
dilediler. 23 Eylül Pazar 
günü saat 15:00'de 
başlayıp 18:00'de sona 
eren Tekne Turu'nda 
Dernek Başkanı Çetin 
Akbulut,"Tura katılan 
hakem ve gözlemcilere 
teşekkür etti. 
Hakemlerin isteklerini 
yönetim olarak 
değerlendireceklerini. 
Her yıl tekne turu 
düzenleyeceğiz” dedi.
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Başkan denetime çıktı
Sinanpaşa esnafı ile bir araya gelen Beşiktaş Belediye Başkanı 
İsmail Ünal, Kentsel Dönüşümle ilgili esnafları bilgilendirdi. 
Beşiktaş Kültür Merkezi (BKM)'nde esnaf ve vatandaşlarla bir 
araya gelen İsmail Ünal kendisine sorulan soruları cevaplandırdı. 

İLK olarak BKM'nin 
karşısında bulunan kartal 
heykeli'nin önünde yapılan 
örnek çalışmayı inceleyen 
İsmail Ünal daha sonra 
vatandaşlar ve Sinanpaşa 
esnafı ile BKM'ye geldi. 
BKM'de adeta bir 
tiyatrocu edasıyla sahne 
alan Beşiktaş Belediye 
Başkanı İsmail Ünal, 

Kentsel Dönüşüm'le ilgili 
Sinanpaşa esnafını ve 
vatandaşları bilgilendirdi. 
Karşılıklı olarak 
sorularında sorulduğu 
toplantıda Sinanpaşa esnafı 
yaşadığı sıkıntıları dile 
getirdi. Balık Pazarı'nın 
yeniden yapılacağınıda 
söyleyen İsmail Ünal 
Beşiktaş'a tramvay 

müjdesi de verdi. Eğer 
yapılan çalışmalarda 
programa uyumsuzluk 
olmazsa lastık tekerlekli 
bir tramvay Beşiktaş'ın 
içinden geçerek Ihlamur 
Caddesi'ne ulaşacak. 
Beşiktaş Belediye Başkanı 
İsmail Ünal yapılan 
konuşmaların ardından 
soruları cevaplandırdı. 


